



Protokoll Styrelsemöte VI  
Medicinska Föreningen vid Linköpings Universitet

Datum: 2022-11-08

Lokal: Stigbygeln, Kårhuset Örat samt zoom.us

Närvarande:

- Styrelsemedlemmar: Ava Bahadoran, Hedvig Leijonhielm, David Wallin, Linnéa Andersson, Greta Sjöstrand, Gustav Söder, Victor Backman, Johanna Larsson, Matilda Johansson, Nahuel Roemkens, Emma Markestig samt Isa Olsson
- Övriga: programansvarig Éva Tamás, inspektor Zoltan Szabo samt sexmästarinna Linnea Berglund.

Bilagor:

Protokoll V HT22

Proposition stadgerevidering

Stadga med föreslagen revidering

Proposition informationspolicy

Informationspolicy uppdaterat förslag

---

1. Mötets öppnande

17:31

2. Val av sekreterare

Hedvig Leijonhielm nomineras och väljs till sekreterare.

3. Val av justeringsperson

Gustav Söder nomineras och väljs till justeringsperson.

4. Närvarande

Styrelsen i sin helhet, inspektor Zoltan Szabo, sexmästarinna Linnea Berglund, programansvarig Éva Tamás

5. Adjungeringar

Éva Tamás adjungeras in med närvaro- och yttranderätt.

6. Förra styrelsemötets protokoll

Läggs till handlingarna.



7. Bordlagda ärenden

Saknas

8. Övriga frågor

Hedvig Leijonhielm anmäler punkten Nationellt möte idrottsmedicin. Matilda Johansson anmäler punkten studiesociala aktiviteter. Nahuel Roemkens anmäler punkten workshop med studenthälsan. Ava Bahadoran anmäler punkten priolista. Greta Sjöstrand anmäler punkten samarbetspartner.

9. Fastställande av dagordning

Fastställs med tillägg av övriga punkter.

10. Programansvarig informerar

Éva Tamás informerar att temagrupperna ska uppdatera referenslitteraturlistorna enligt rekommendation från den externa utredningen. De ingående referenserna ska sorteras efter basala kunskapskällor och fördjupning. Det gör så det ska bli lättare att hitta rätt bland de rekommenderade kunskapskällorna.

Éva informerar också att arbetet med EPA kommer behöva pausas nu och sedan återupptas i januari.

Det planeras även en minnesstund för Tove Tönnies. Datum, tid och plats kommer publiceras på Lisam.

11. Hälsorunda

Genomförs

12. Föregående period

12.1. C-FUM



Styrelsens medlemmar som även är C-FUM-ledamöter deltog på C-FUM 27/10. Förra verksamhetsårets styrelse ansvarsbefriades. Marknadsföringsansvarig valdes in i Consensus och en delegation för SFS valdes.

12.2. MF Cykelfest

Matilda Johansson informerar att evenemanget var lyckat. Många har återkopplat att de vill se ett liknande evenemang igen. Johanna Larsson önskar att fler klinstudenter skulle delta och återkopplar att man kan fokusera på det för framtiden.

12.3. MF Halloweenbio

Matilda informerar att evenemanget var lyckat och att medlemmarna uppskattade att MF bjöd på pizza och snacks.

Styrelsen diskuterar hur marknadsföringen för våra evenemang kan förbättras. Några förslag är att hänga upp planscher, bjuda in styrelsens medlemmar som medvärdar inför evenemang, samordna studiesociala evenemang med kaffeonsdagar, informera läkarstudenter om hemsidan och göra en adventskalender på instagram där man lottar ut priser för att få mer interaktioner med våra sociala medier.

12.4. Besök från Dedicare

Styrelsen och Dedicare anser att besöket var lyckat.

12.5. Föreläsning med Mercy Ships

Nahuel Roemkens informerar att föreläsningen var lyckad.

13. Kommande period

13.1. Sektionsaktivitas sittning

Matilda Johansson informerar att sektionsaktivitas sittning kommer genomföras nästa vecka. Matilda lyfter att vi skulle kunna fundera om att göra evenemanget helt gratis till nästa år.

14. LiMUR informerar

David Wallin informerar att delar av styrelsen har haft ett möte med SLF avseende närvarokravet på VFU. LiMUR har pratat om digital undervisning på klin med Katarina Kågedal. Arbetsgrupp



digitalt campus kommer arbeta vidare med detta. David informerar att nästa OMSiS verkar bli på distans.

15. MedSex informerar

Linnea Berglund informerar att MedSex arbetar med att genomföra sittningen Lusten och att frakinvigningen för termin 1 precis har genomförts.

16. IMU informerar

Johanna Larsson informerar att IMU ska marknadsföra AMO:s och LiMURs arbete. IMU har varit i kontakt med MF Norrköping som önskar en högre budget. IMU ska delta på externa evenemang framöver.

17. Ekonomiansvarig informerar

Isa Olsson informerar att vi för tillfället inte kan komma in i internetbanken.

18. Proposition stadgerevidering

Hedvig Leijonhielm presenterar propositionen. Styrelsen diskuterar. Propositionen godkänns med redaktionella ändringar.

19. Proposition informationspolicy

Hedvig Leijonhielm presenterar propositionen. Styrelsen diskuterar. Propositionen godkänns med redaktionella ändringar.

20. Proposition budgetrevidering

Bordläggs till nästa möte.

21. Fadderutbildning 2

Emma Markestig informerar att FUB2 kommer hållas 13/12. Styrelsen diskuterar FUB-kick-off aktiviteter.

22. Bowling med SSK-sektionen



Nahuel Roemkens informerar att bowlingen kommer anordnas 28/11.

23. Föreläsning med Henrik Wahlström

Nahuel Roemkens informerar att Henrik Wahlström har gett styrelsen ett prisförslag för en föreläsning. Styrelsen diskuterar att bjuda in andra sektioner för att ha möjlighet att äska pengar från Consensus. Nahuel ska lyfta detta med övriga sektioner.

24. Övriga frågor

24.1. Nationellt möte idrottsmedicin

Styrelsen diskuterar det nationella mötet för idrottsmedicin som ska hållas i Norrköping. Hedvig Leijonhielm ska återkoppla till arrangörerna.

24.2. Studiesociala aktiviteter

Matilda Johansson informerar att MF ska genomföra en ölprovning och en klädbytdag. Studiesociala utskottet kommer inte genomföra så många fler evenemang under höstterminen. Isa Olsson föreslår att vi hade kunnat ha adventsfika under december.

24.3. Workshop med studenthälsan

Nahuel Roemkens informerar att hon har varit i kontakt med studenthälsan och andra organisationer för att genomföra en workshop.

24.4. Priolistan

Ava Bahadoran har haft ett möte med Éva Tamás. Éva önskar att vi gör en revidering av priolistan för VFU. Ava, Hedvig och Nahuel bildar en projektgrupp.

På samma möte lyftes närvarokrav på VFU. Éva Tamás jobbar på detta just nu.

24.5. Samarbetspartner

Greta Sjöstrand informerar om det eventuellt nya samarbetet med ett konsultföretag.


25. Kommande möten


Finns i kalendern



26. Utvärdering  
Genomförs

27. Mötet avslutas  
19:51

X   
Ava Bahadoran  
Ordförande

X   
Gustav Söder  
Justeringsperson